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Onderwerp 

Sloop sociale huurwoningen Rotterdam 

 

Ter voldoening aan artikel 49 van het Reglement van Orde voor de 

vergaderingen van Provinciale Staten, deel ik u mee, dat het lid van 

Provinciale Staten A. van Hunnik (GroenLinks) d.d. 15 maart 2016 bij mij 

de volgende vragen heeft ingediend: 

 

Toelichting 

Op 29 januari publiceerde de NOS een artikel over de sloop van 20.000 sociale 

huurwoningen in Rotterdam  (http://nos.nl/artikel/2090059-rotterdam-gaat-duizenden-

goedkope-huurwoningen-slopen.html).  

 

1. Is het college op de hoogte van het bovenvermelde NOS artikel over de plannen met 

betrekking tot de sloop van 20.000 goedkope huurwoningen? 

2. Is het College op de hoogte van de plannen van wethouder Schneider (Rotterdam) om 

20.000 sociale huurwoningen te slopen? Zo ja, wat vindt het college van dit plan? 

3. Is het College het met GroenLinks eens dat het tekort aan sociale woningen een 

provinciaal probleem is? Zo neen, waarom niet? 

4. Welke rol ziet het College voor zichzelf en de provincie inzake het oplossen van het 

tekort aan sociale woningen?  

5. Vindt het College dit besluit in lijn met de in oktober goedgekeurde woonvisie van de 

gemeente Rotterdam? Zo ja, waarom?  

6. Is het College van mening dat de gemeente Rotterdam het overschot van sociale 

woningen juist/voldoende heeft aangetoond? Zo ja, hoe is dat aangetoond? Zo neen, 

wat gaat het College doen om daar meer inzicht in te krijgen?  

7. Is het College met GroenLinks van mening dat er eerst moet worden gekeken naar 

andere oplossingen voordat er tot sloop wordt overgegaan? Zo nee, waarom niet?  

8. Is het College van mening dat de gemeente Rotterdam de 

herstructureringsmogelijkheden voldoende heeft onderzocht? Zo ja, hoe zijn de 

herstructureringsmogelijkheden onderzocht? Zo nee, acht het College het wenselijk 

dat deze mogelijkheden nog worden onderzocht?  

 

Op 14 maart berichtte de Volkskrant over een tekort aan woningen voor statushouders. Al 

eerder berichtte diverse media dat Zuid-Holland naar verhouding weinig vluchtelingen, 

asielzoekers en statushouders opvangt.  
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10. Is het tot op heden gelukt om te voldoen aan dit aantal? Zo nee, waarom niet?  

11. Als er inderdaad een overschot van aan sociale woningen in de gemeente Rotterdam 

is, vindt het College dan met GroenLinks dat deze kan worden in gezet om 

vluchtelingen en asielzoekers op te vangen en statushouders te huisvesten? Zo nee, 

waarom niet? 

GroenLinks maakt zich grote zorgen over het reeds bestaande tekort aan sociale 

(huur)woningen in Zuid-Holland en de gevolgen van het plan van wethouder Schneider.  

12. Welke maatregelen zou het College in kunnen zetten om het verminderen van het 

aanbod aan sociale huurwoningen tegen te gaan en het tekort aan sociale 

huurwoningen te verkleinen in plaat van de vergroten?  

13. Is het College bereid om deze maatregelen in te zetten?  

14. Kan het college aangeven of en zo ja in welke Zuid-Hollandse gemeenten er nog meer 

plannen zijn om een groot aantal sociale huurwoningen (meer dan 25 woningen in een 

wijk) te slopen zonder een op een te vervangen? 

 

 

Den Haag,  

 

De voorzitter van Provinciale Staten 

van Zuid-Holland, 

 

 

Drs. J. Smit 

 


